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Fra driftsstyret: Dag Høstland

Fra administrasjonen: Thomas Wollan og Kari Rasmussen
Møteleder Cathrine Kleivdal
Referent Cathrine Kleivdal / Wilhelm Bakkeng

Kopi til
FAU-representanter, AKS, skoleledelsen
Referatet legges ut på FAUs område på skolens hjemmesider.
FAU-representantene har ansvar for å informere øvrige foresatte i
klassene om FAUs arbeid.
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Sak
nr

Innhold Oppfølging

/ansvarlig

Frist

1 Velkommen og godkjenning av innkalling

2 Rektor orienterer om resultatene fra
elevundersøkelsen.

-Rektor: Alle resultater er offentlig informasjon. Generelt
overraskende for skolene at mobbetallene øker. Må ta
dette på alvor, men Bjølsen skole sitter ikke på fasiten.
Men det kan være formålstjenlig å forklare barna hva
ordet “mobbing” faktisk betyr.

-FAU: Hva med oppfølging av resultatene, med
elevene?

-Rektor: Det er lurt. Notert.

Har hatt utfordringer på 5.trinn. Klassene er nylig
stokket om for å håndtere dette.

Mobbing på skolen 23,2%(5.tr), 14,3%(6.tr), 21,4%(7.tr)

-FAU:Det er interessant å vite om dette er “reell”
mobbing. I så fall er tallene høye. Vet man hvordan
besvarelsene er vektet?

-Rektor: Nei, det er sammenslåtte tall for alle grader av
mobbing. Vi må tenke på alle nivåer av undersøkelsen
for å sikre oss at vi ikke får feilkilder. Vi planlegger ikke
noen drastiske endringer for å imøtekomme disse
tallene, for vi mener at vi har en retning som vi kan ha
tro på.

Dette følges opp med elevsamtaler. Ønsker å finne ut
hvem som blir mobbet. Lager aktivitetsplan ved behov.

-Rektor: Dessverre er det flere yngre barn som er
(ulovlig) på sosiale medier. Der foregår det en del
kommunikasjon utenom skoledagen, og denne tas inn i
skolehverdagen. Oppfordrer foreldre til å gjøre seg kjent
med http://brukhue.no. Dette er en tjeneste som lærerne
benytter.

Vi ble også introdusert for ny assisterende rektor, Kari
Rasmussen og vi gleder oss til å bli bedre kjent med
henne på FAU møter framover.

Vedlagt
referatet
følger tall fra
undersøkelse
n.
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Diskusjon rundt skolegensere, utsendelse av reklame i
ranslene. Kan vi sammen finne en måte som blir mer
inkluderende?

-Rektor: Kom det informasjon fra lærerne om skolegenser
via Skolemelding? Uansett viktig prinsipp at det skal være
gratis, noen kan føle at det er kjipt at de ikke får genser.
Vanlig med skolegenser på ungdomsskole, men kanskje
ikke på barneskole.
-FAU: Det har kommet innspill om alternative løsninger a la
klassekasse. Eventuelt et billigere alternativ, f.eks caps.
-Rektor: Neste gang det kommer opp tar vi en runde med
FAU for å finne en løsning.

4 Glatt i skolegården store deler av vinteren. Dårlig
måking og strøing har hemmet barnas lek og skapt
farlige situasjoner for voksne og barn i vinter også.
Er det økonomi som gjør det vanskelig å holde
skolegården farbar om vinteren?

-Rektor: Oslobygg sitt ansvar. Har ingen
påvirkningskraft på dem. Vet ikke hvorfor det har vært
dårlig strøing. Vi har ikke kapasitet til å strø alt selv.
-FAU: Nytt firma har fått avtalen, og de har ikke hatt
tilstrekkelig kapasitet.
-FAU: Enkle tiltak kan være å legge snøhaugen et sted
der smeltevannet ikke blir is overalt der folk går.
-Rektor: Har varslet Oslobygg om at skolen ikke er
fornøyd.
-FAU: Området utenfor porten kan meldes til BYM. jo
flere (inkludert foreldre) som melder fra, desto mer
sannsynlig at det blir strødd.

5 Førstetrinnet ønsker trafikkvakter ved Bjølsen skole.
Innspill fra 1C som ønsker at FAU kan organisere
trafikkvakter for å trygge fotgjengerovergangene
ved skolen.

-Det er et spørsmål om trafikksikkerheten ved skolen.
Bjølsen er “hjertesoneskole”; har det vært tilstrekkelig?
Mange 1.klasseforeldre synes det er mye trafikk rundt
skolen. Hvilke tiltak er mulige?

-Skolepatrulje har blitt tatt opp en gang, men ingen
husker hvorfor. Kan ha vært i forbindelse med å sikre
trafikkovergangene.

-Foreslår å tette hullet i gjerdet ved fotballbanen i sone
2, sånn at det er færre barn som løper etter ball ut i
veien.

Ang punkt om
hull igjerdet:
FAU styret
skal prøve å
sende en
melding til rett
instans på
det.
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-Hjertesoneundersøkelsen viste at det er få uhell i
skole-området.

-Hvis de som kommer med innspillet har konkrete
forslag vil vi gjerne ha det til FAU som kan formidle dem
til Hjertesoneprosjektet.

- Følgegrupper, barn som bor nær hverandre kan gå
sammen til skolen for å øke tryggheten. Dette er opp til
klassekontakter/foreldre i klassene å diskutere og
organisere.

6 Innspill om utfordringer med bruk av sosiale medier
og et ønske om felles "kjøreregler" fremmet av 4C.

-Lærerne løftet frem i foreldremøtet at foreldrene bør ha
fokus på sosiale medier. I 4C snakket man om hvordan
vi skal forholde oss til aldersgrenser. Ønskelig fra hele
4.trinn å lage felles kjøreregler.

-Cathrine K: Har vært tatt opp tidligere. Skolen ønsker
ikke - og har ikke anledning til - å komme med innspill til
hvordan folk skal styre hjemmene sine. Det å ha en god
dialog mellom foreldrene er et veldig godt tiltak. 3.trinn
skal ha et nettvettkurs i mars. Fokus der blir dialog
mellom foreldrene. “De som mener lite kan bli positivt
påvirket av de som mener mye”. Foreslår at
4.trinnsforeldrene blir med på det samme kurset. Vi kan
ha det gymsalen, så det er plass til alle.

-Det viktigste er å lære barna å unngå mobbing og
deling av intime bilder og video.

7 Eventuelt

Kartleggingsprøve 1.trinn: Hvem kan gi foreldre
informasjon om denne: Hva er hensikten? Hva om
man ønsker at barnet ikke skal ta den?

-Rektor: Kontaktlærer er rett instans. Prøven er frivillig.
Men skolen vil helst at prøven gjennomføres.

Lærerne har kanskje for lite tid til inspeksjon i
skolegården i friminuttene.

-Rektor: Det er ikke mer tid å hente. Men vi jobber aktivt
med å lære barna hvordan man skal oppføre seg i
friminuttene.

Neste møte blir 15.04 kl 1830.
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